

No. 49007. Multilateral

UPDATED FRAMEWORK AGREEMENT REGARDING THE PARTIES' PARTICIPATION IN EUCLID AS CONSTITUTED AND DEFINED HEREIN. NEW YORK, 28 JULY 2009 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2787, I-49007.*]

APPROVAL

Burundi

Deposit of instrument with EUCLID Secretary-General: 24 May 2010

Date of effect: 24 May 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

DEFINITIVE SIGNATURE

Central African Republic

Affixed on: 31 May 2010

Date of effect: 31 May 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

DEFINITIVE SIGNATURE (WITH RESERVATION)

Eritrea

Affixed on: 12 August 2010

Date of effect: 12 August 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

N° 49007. Multilatéral

ACCORD CADRE MIS À JOUR CONCERNANT LA PARTICIPATION DES PARTIES À EUCLIDE TELLE QUE CONSTITUÉE ET DÉFINIE ICI. NEW YORK, 28 JUILLET 2009 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2787, I-49007.*]

APPROBATION

Burundi

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général d'EUCLIDE : 24 mai 2010

Date de prise d'effet : 24 mai 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011

SIGNATURE DÉFINITIVE

République centrafricaine

Apposée le : 31 mai 2010

Date de prise d'effet : 31 mai 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011

SIGNATURE DÉFINITIVE (AVEC RÉSERVE)

Érythrée

Apposée le : 12 août 2010

Date de prise d'effet : 12 août 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011

Reservation:

Réserve :

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

Article 1b (accreditation) does not apply inasmuch as in the case of Eritrea, academic accreditation can only be granted by the National Board of Higher Education. While taking note of the accreditation of the other Participating Parties, the government of Eritrea does not hereby preempt the role of its National Board of Higher Education.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Les dispositions du deuxième paragraphe de l'article I (accréditation) ne s'appliquent pas à l'Érythrée, dans la mesure où l'accréditation des titres universitaires est du seul ressort de son Conseil national de l'enseignement supérieur. Tout en prenant acte de l'accréditation par les autres Parties Participantes, le Gouvernement érythréen réaffirme le rôle de son Conseil national de l'enseignement supérieur.

DEFINITIVE SIGNATURE

Sierra Leone

Affixed on: 25 September 2009

Date of effect: 25 September 2009

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

SIGNATURE DÉFINITIVE

Sierra Leone

Apposée le : 25 septembre 2009

Date de prise d'effet : 25 septembre 2009

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011

DEFINITIVE SIGNATURE

St. Vincent and the Grenadines

Affixed on: 1 October 2009

Date of effect: 1 October 2009

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

SIGNATURE DÉFINITIVE

Saint-Vincent-et-les Grenadines

Apposée le : 1^{er} octobre 2009

Date de prise d'effet : 1^{er} octobre 2009

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011

APPROVAL

Timor-Leste

Deposit of instrument with EUCLID Secretary-General: 17 May 2011

Date of effect: 17 May 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 18 October 2011

APPROBATION

Timor-Leste

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général d'EUCLIDE : 17 mai 2011

Date de prise d'effet : 17 mai 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 18 octobre 2011